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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Jennie Nilsson (S)

2020/21:484 Vargstammen storlek på landsbygden

Förra vinterns inventeringar visade att det fanns ungefär 365 vargar i Sverige. 
Sedan dess har det fötts ett stort antal valpar. Stammen just nu torde ha därför 
ha passerat 400 vargar. Av dessa medges endast jakt på ett relativt lågt antal.

Trygghet för människor ska alltid sättas i första rummet, och under rådande 
omständigheter med en mer förtätande vargpopulation i bland annat Värmland 
är detta en mycket viktig och angelägen fråga. Vargstammens storlek har stor 
betydelse för att människor ska kunna verka och bo på ett tryggt sätt.

Med hänvisning till ovanstående vill jag ställa följande fråga till statsrådet 
Jennie Nilsson:

 

1. Hur ämnar statsrådet verka så att människor som bor i vargtäta län 
känner sig trygga?

2. Vilka åtgärder ämnar statsrådet vidta så att vargstammens storlek 
minskar?

………………………………………

Marléne Lund Kopparklint (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
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Besvaras senast
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